



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (A.J.L 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

PERSONAL DATA PROTECTION NOTICE

The Personal Data Protection Act 2010 (“Act”) regulates the processing of personal data in commercial transactions. Due to its nature of activities, REVITA LIFESTYLE SDN BHD (“REVITA LIFESTYLE” or “Company”), falls under the requirement to comply with the Act. This Personal Data Protection Notice is therefore addressed to all our privileged distributors/ customers and prospective distributors/ customers in accordance with the requirements of the Personal Data Protection Act 2010.

Collection of Personal Data

Your Personal Data was collected based on the information you provided to the Company (either manually or online), which include but not limited to the particulars you submitted in your Distributor Application Form (“DAF”) to become a member of the Company, and/ or such other instances when the Company may have obtained further information on you in conjunction with any promotions or marketing activities it has conducted.

Nature of Personal Data

Your Personal Data that the Company has collected may vary base on the needs of the Company such as the different promotions and/ or events conducted but in general the information to be collected by the Company shall include but not limited to your name, age, identity card number, passport number, address, gender, date of birth, marital status, occupation, income range, contact information (such as home address, e-mail address, telephone and mobile numbers), race, ethnic origin, religion, nationality, credit card details, next of kin, banking details (such as account numbers) and employers. We may also combine the Non-Personal Information that we obtain from your use of our Site using your unique Distributor’s Code account number.

Purpose of Collection of Personal Data

The Personal Data collected is used and processed by us for among others, the following purposes:

- a) to process your application and registration as member of the Company;
- b) to process your orders, requests, purchases;
- c) to contact you and provide you with support as our member which include for training, campaigning, conducting surveys and business meetings and providing business opportunities;
- d) to calculate of commissions, benefits, eligibilities for rewards and such other advantages due to you as our privileged member/ customer;
- e) to send information to you on any developments in the Company such as new products or services, news and events, and such other similar updates;
- f) to introduce and implement marketing programs and promotions;
- g) to conduct analysis and surveys for us to improve our products and services to you;
- h) to comply with applicable laws, regulations and other requirements.

(hereinafter referred to as “Purposes”).

In the event you do not provide to us your Personal Data or if you subsequently withdraw your consent to allow us to process the same, we may not be able to process your Personal Data for any of the above purposes.



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

The Personal Data you have provided to us is stored in soft and hard copies in our offices and in our servers which will either be operated by us or our service providers. These Personal Data shall be kept confidential but you are required to give consent and authorise us and the following categories of persons to use and process them for any of the Purposes as stated above or any other purpose related to the Purposes above:

- Other entities related to REVITA LIFESTYLE,
- The Company's licensee, business partners, affiliates and associates and those who provide related services to the Company in connection to our business
- The Company's business and professional service providers such as lawyers, accountants, and consultants;
- The Company's sub-contractors or third party service or product providers;
- The general public for recognition, promotion and achievement, and for the Company's advertising and publicity purposes;
- Such other third party companies who we may from time to time work on specific initiatives to share opportunities with you.
- Any person to whom the Company is compelled to by law;
- Regulatory bodies and authorities, government agencies and industry regulators.

We shall strive to maintain your Personal Data in a secure manner to ensure the safety and security of your Personal Data from unauthorised or unlawful processing and or accidental loss or destruction or damage.

Rights of Access

You shall be entitled and shall have the right to request for access and to make corrections to your Personal Data as maintained in our records. You are responsible to ensure that your Personal Data maintained by us is accurate, complete and up-to-date. You may also request for your Personal Data to be retained by the Company for as long as necessary for fulfilment of the Purposes of which it was collected.

Consent

Your registration as our member/ customer or non-withdrawal of such registration indicates your consent to the use of your Personal Data in accordance with this Personal Data Protection Notice. Please let us know immediately by giving us a written notice if you do not wish for us to process your Personal Data and we shall remove, destroy or delete the same from the Company's records and system. If we do not receive any response from you, we shall assume that you have given consent for the use of your Personal Data.

You further confirm that you have obtained the necessary consent for any personal data or information pertaining to another person that you have provided to us and that they have appointed you or authorised you to act for them and consented to the processing of their personal data and to receive any personal data protection notices on their behalf.



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)

B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia

Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

Contact Us

Any requests that you may have pertaining to your Personal Data retained by the Company can be made in writing to the following:

[Director]

REVITA LIFESTYLE SDN BHD

Office Address: B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4, 47301 Petaling Jaya, Selangor

E-mail address: distributor@re-vita2u.com

Contact No.: 03-78317708



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

NOTIS PERLINDUNGAN DATA PERIBADI

Akta Perlindungan Data Peribadi 2010 (“Akta”) mengawal selia peraturan-peraturan berkaitan pemrosesan data peribadi bagi tujuan transaksi komersial. REVITA LIFESTYLE SDN BHD (“REVITA LIFESTYLE” or “Syarikat”) adalah tertakluk di bawah Akta tersebut kerana aktiviti-aktiviti perniagaannya. Notis Perlindungan Data Peribadi ini adalah tertakluk kepada Akta Perlindungan Data Peribadi 2010, dan ditujukan kepada semua pengedar/pelanggan dan bakal pengedar/pelanggan kami yang istimewa.

Pengumpulan Data Peribadi

Data Peribadi anda telah diambil berdasarkan maklumat yang telah anda beri kepada Syarikat (sama ada secara manual atau menerusi talian), termasuk dan tidak terhad kepada butiran yang anda isi semasa menyerahkan Borang Permohonan Pengedar untuk menjadi ahli Syarikat, dan/ atau pada masa lain dimana Syarikat telah memperolehi maklumat lanjut tentang anda semasa aktiviti promosi atau pemasaran yang telah dijalankan Syarikat.

Sifat-sifat Data Peribadi

Data Peribadi anda yang diambil oleh Syarikat adalah berbeza-beza mengikut keperluan promosi dan/atau acara-acara lain yang dijalankan oleh Syarikat. Secara umumnya, maklumat data peribadi anda yang akan diambil oleh Syarikat adalah termasuk tetapi terhad kepada nama, umur, no kad pengenalan, no passport, alamat, jantina, tarikh lahir, status perkahwinan, pekerjaan, pendapatan, maklumat perhubungan (seperti alamat rumah, email, no telefon pejabat dan no telefon bimbit), bangsa, etnik, keturunan, agama, kewarganegaraan, maklumat kad kredit, keluarga terdekat, maklumat perbankan (seperti no akaun) dan majikan. Kami juga mungkin akan menggabungkan maklumat berkaitan anda yang bukan bersifat peribadi yang boleh kami perolehi menerusi penggunaan laman web kami oleh anda melalui no akaun Kod Pengedar anda yang unik.

Tujuan Pengumpulan Data Peribadi

Data Peribadi tersebut digunakan dan diproses oleh Syarikat antara lainnya bagi tujuan berikut:

- a) memproses permohonan dan pendaftaran sebagai ahli kepada Syarikat
- b) memproses pesanan, permintaan, pembelian;
- c) menghubungi anda dan memberi sokongan sebagai ahli kepada Syarikat, termasuk member latihan, membuat kempen, menjalankan kajian dan perjumpaan perniagaan, dan juga membuka peluang perniagaan;
- d) membuat pengiraan bonus, faedah kepada ahli, kelayakan bagi penerimaan hadiah dan pelbagai kelebihan lain sepertinya, yang anda berhak terima sebagai ahli kepada Syarikat;
- e) untuk memaklumkan anda berkenaan sebarang pembaharuan berkaitan Syarikat seperti produk atau perkhidmatan baru, berita terkini, acara Syarikat dan lain-lain maklumat terkini;
- f) mengenalkan dan melaksanakan program-program pemasaran dan promosi;
- g) membuat analisis dan kajian bagi membolehkan Syarikat memperbaiki produk dan perkhidmatannya;
- h) mematuhi undang-undang, peraturan dan keperluan lain yang berkaitan.

(selepas ini dirujuk sebagai “Tujuan”)



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

Sekiranya anda tidak menyerahkan Data Peribadi anda kepada Syarikat ataupun menarik balik kebenaran yang telah diberi kepada Syarikat untuk memproses Data Peribadi anda tersebut, maka kami tidak akan dapat memprosesnya bagi mana-mana tujuan yang diberi di atas.

Data Peribadi yang telah anda serahkan kepada kami disimpan dalam sistem dan dalam bentuk bercetak di pejabat operasi Syarikat dimana ia akan di gunakan sendiri oleh Syarikat ataupun pihak yang memberi perkhidmatan kepada Syarikat. Data Peribadi tersebut adalah sulit tetapi anda diminta untuk memberi kebenaran dan memberi kuasa kepada kami dan pihak lain seperti di kategori yang tersenarai di bawah, untuk memproses Data Peribadi tersebut bagi Tujuan seperti dinyatakan di atas atau apa-apa tujuan lain yang berkaitan dengannya:

- Entiti-entiti lain yang mempunyai kaitan dengan REVITA LIFESTYLE
- Pemegang lesen, rakan niaga dan rakan sekutu serta mereka yang memberikan perkhidmatan-perkhidmatan lain yang seumpamanya yang berkaitan dengan perniagaan Syarikat
- Pihak yang memberikan perkhidmatan perniagaan dan profesional kepada Syarikat seperti perkhidmatan guaman, perakaunan dan konsultan;
- Sub-kontraktor atau pihak ketiga yang membekalkan perkhidmatan atau produk kepada Syarikat;
- Masyarakat secara umum bagi tujuan pengiktirafan, promosi dan pencapaian, dan bagi tujuan pengiklanan dan publisiti Syarikat;
- Mana-mana syarikat pihak ketiga yang lain yang dari semasa ke semasa akan menjalankan inisiatif secara spesifik untuk berkongsi peluang yang ada dengan Syarikat;
- Mana-mana pihak di mana mengikut peruntukan undang-undang adalah perlu untuk Syarikat ;
- Badan regulatori dan pihak berkuasa, agensi kerajaan dan badan regulatori industri.

Kami akan berusaha untuk memastikan agar Data Peribadi anda adalah selamat dan terkawal daripada pemprosesan yang tidak dibenarkan atau yang menyalahi undang-undang dan/atau kehilangan secara tidak sengaja atau kesusnahan atau kerosakan.

Hak untuk Akses

Anda berhak dan boleh membuat permohonan untuk mendapatkan akses dan membuat pembedahan ke atas Data Peribadi anda yang disimpan dalam rekod Syarikat. Anda bertanggungjawab untuk memastikan bahawa Data Peribadi anda yang berada dalam simpanan kami adalah tepat, sempurna dan adalah yang terkini. Anda juga boleh memohon agar Data Peribadi anda disimpan oleh Syarikat selama mana ianya diperlukan bagi memenuhi tujuan asal mengapa ianya dikumpul.

Kebeneran

Sekiranya anda membuat pendaftaran sebagai ahli/ pengedar/pelanggan kami atau jika anda tidak membuat sebarang pembatalan ke atas pendaftaran tersebut maka ia menandakan bahawa anda telah memberikan persetujuan anda bagi penggunaan Data Peribadi anda selaras dengan Notis Perlindungan Data Peribadi ini. Sila kemukakan kepada kami notis secara bertulis sekiranya anda tidak membenarkan kami untuk memproses Data Peribadi anda dan seterusnya kami akan mengeluarkan, memusnahkan atau memadamkan data-data tersebut daripada rekod dan sistem



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

Syarikat. Jika kami tidak mendapat sebarang respon dari anda, kami akan menganggap bahawa anda telah memberi kebenaran untuk kami menggunakan Data Peribadi anda.

Anda juga mengesahkan bahawa anda telah mendapatkan kebenaran yang sewajarnya bagi sebarang data peribadi atau maklumat orang lain yang diserahkan kepada kami dan bahawasanya anda telah dilantik atau diberi kuasa untuk mewakili mereka. Mereka juga telah memberi kebenaran untuk memproses data peribadi mereka serta untuk menerima sebarang notis perlindungan data peribadi bagi pihak mereka.

Hubungi Kami

Sebarang permohonan berkaitan dengan Data Peribadi anda yang berada dalam simpanan Syarikat bolehlah menghubungi kami seperti alamat berikut:

[Pengarah Operasi]

REVITA LIFESTYLE SDN BHD

Alamat Pejabat: B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4, 47301 Petaling Jaya, Selangor

E-mail: distributor@re-vita2u.com

No telefon: 03-78317708



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (AJL 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

个人资料保密事项

根据最新法令，REVITA LIFESTYLE 私人有限公司（“REVITA LIFESTYLE”或“本公司”）即日起需遵守2010年个人资料保密法令 - 个人资料用作任何商业用途的规范。因此，所有REVITA LIFESTYLE的会员 / 客户及准会员 / 客户都需遵从此法令之个人资料保密规定

个人资料搜集

上述法令涵盖您所提供予REVITA LIFESTYLE的所有个人资料（书写或任何在线信息），但不限于申请成为REVITA LIFESTYLE会员时所呈交的传销商申请表格及同意书（“DAF”）的资料，和 / 或在任何其他情况下，REVITA LIFESTYLE在进行任何销售活动或促销/营销计划所获得的个人资料。

个人资料的性质

REVITA LIFESTYLE

所收集的个人资料很广，会因所安排不同的促销和/或活动计划与方案之需求而异。上述个人资料也受此法令保障，但不限于您的姓名，年龄，身份证号码，护照号码，地址，性别，出生日期，婚姻状况，职业，收入范围，联系资料（如住家地址，电子邮件，电话号码和手机号码），种族，民族，宗教，国籍，信用卡资料，近亲资料，银行资料（如银行户口帐号）和雇主资料。此外，当使用键入会员独有传销商帐号的REVITA LIFESTYLE传销商网站时，所提供的非个人资料也将会除外。

个人资料搜集之目的

所收集的个人资料将被REVITA LIFESTYLE或其他相关的人和 / 或机构用作以下事项：

- a) 处理您的会员注册和登记成为REVITA LIFESTYLE的传销商；
- b) 处理您的订单，要求，货物采购，参赛报名；
- c) 联系您并为您提供传销商的支缓，其中包括培训，活动，进行调查和商务会议，并提供商业机会；
- d) 计算奖金，福利，优惠等其他会员奖赏，以奖励REVITA LIFESTYLE尊贵的会员 / 客户；
- e) 传送任何有关事业发展，货物邮寄，服务，产品销售，最新资讯与活动，奖品，以及其他类似的讯息；
- f) 推介和实施营销计划和促销活动；
- g) 执行分析和调查，以增进产品和服务的素质；
- h) 符合法律，法规，规章及其他的规定的的需求。

倘若传销商没有提供任何个人资料，或该传销商不同意REVITA LIFESTYLE使用其个人资料，本公司将无法处理上述事项及用途。

您所提供的个人资料将以印本或电子版本储档在公司或伺服器内，并由公司或相关服务提供者管理。您的个人资料将被保密处理，但是需要您的同意及授权予以下人员以处理上述事项 / 用途或其他与以上用途相关的事项：



REVITA LIFESTYLE SDN BHD

(Co. No.: 938333-V) (A.J.L 931970)
B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4,
47301 Petaling Jaya, Selangor, Malaysia
Tel: +603 7831 7708 Fax: +603 7734 1929 Web: www.re-vita2u.com

- 其他与REVITA LIFESTYLE公司相关的机构;
- 公司持牌人、生意伙伴、附属公司、联营公司以及其他提供业务服务的公司;
- 公司业务和专业服务提供者如律师、会计师和顾问;
- 本公司的承包商或其他服务提供者或产品供应商;
- 公众场合举办的表扬, 阶级晋升, 和业务表现, 以及用作REVITA LIFESTYLE广告和宣传的用途
- 第三者 / 公司定期协助您的事业发展及分享商业机会。
- 任何法定的人;
- 监管机构和部门, 政府机构和行业监管机构。

REVITA

LIFESTYLE将极力保障您的个人资料的安全性, 以确保不会在未经授权或非法的情况下使用或意外流失或破坏或毁坏。

使用权

您有要求查阅及更正REVITA

LIFESTYLE所保存您的个人资料记录的权利。您有责任确保所提供的个人资料都正确无误, 完整和更新。您也可要求公司保留您的个人资料以用作上述的用途/事项。

同意

当您注册成为REVITA

LIFESTYLE会员/客户或非未取消该注册之申请, 表示您同意按照个人资料保密法令的规范, 让REVITA LIFESTYLE使用您的个人资料。倘若您不愿让REVITA LIFESTYLE使用您的个人资料, 请书面通知公司; 您的个人资料将会从公司的记录和电脑系统中删除, 取消, 销毁。若没有收到任何回复, REVITA LIFESTYLE将认定您已经同意公司使用您的个人资料。

在此进一步确认您所提供予REVITA

LIFESTYLE有关其他人的任何个人资料, 都是获得他们的同意及认可。此外, 您已被任命或授权代表他们及同意其个人资料的使用, 并且代表他们接获此个人资料保密法令的规范。

联系我们

任何涉及个人资料保密的事项, 请以书面形式邮寄/发送至:

[营运总监]

REVITA LIFESTYLE 私人有限公司公司地址:

B-1-2, Pacific Place Commercial Centre, Jalan PJU 1A/4, 47301 Petaling Jaya, Selangor

电邮地址: distributor@re-vita2u.com

联络电话: 03-78317708